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 Zápis z jednání  
oblastního výboru ČJF –  Zlínská oblast  

č.1/2022 
Den konání 25. ledna 2022 
Místo konání Kulturní dům Hulín 
Čas  Od 18:00 Do 22:00  

     

Přítomnost členů OV 
 
 
 
  

Ing. J. Balaštík přítomen 

Ing. J. Podrápská  přítomen 

M. Slováček přítomen 

P. Žákovská přítomen 

Mgr. S.Zemanová Přítomen 

M. Sehnalová - sekretář přítomen 

Omluveni  nepřítomen 

Přítomnost dalších osob  Radek Rouč–prezident ČJF  
Ing. Pavel Hirka 
Klára Sukupová 
Zdeněk Žíla 

přítomen 
přítomen 
přítomen 
přítomen 

Program jednání: 

1. 
2. 
3. 
4. 
5. 
6. 
 

Zahájení a schválení programu jednání  
Kontrola zápisu ze dne 13.12.2021 
Informace VV ČJF a RADY ČJF  2022 
Žádosti o přestup klubu do oblasti  
Volba třetího člena inventurní komise ZO 
Různé 
 
 

 
Průběh jednání a přijatá usnesení:  
 

1. Navržený program  
Usnesení 
č.1/1/2022 

OV schvaluje navržený program 

hlasování Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 
2. 

 
 

Kontrola zápisu z 13.12.2021 
OV bere na vědomí zápis z posledního jednání OV 

- Výkonnostní odznaky poslány jezdcům 
- Diplomy SJL rozeslány jezdcům  

 
 OV ZO bere informace na vědomí 

 

3. 
 

. 

Informace z VV ČJF a jednání RADY ČJF 
- Příprava rozpočtu ČJF – podklady pro Radu ČJF 
- Pokyn k inventarizaci majetku ČJF včetně oblastí   
- Rada ČJF rozhodla o úsporném čerpání rozpočtu z důvodu nejisté výše 

dotace 
- Rada ČJF bude jednat o 7. členu VV na příštím zasedání - dle návrhu 

prezidenta ČJF  
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- Členové ČJF řeší všechny problémy nejprve se sekretářem oblasti a ne 
individuálně přímo se členy VV ČJF nebo členy sekretariátu  

 OV ZO bere informace na vědomí 

4.  
 
 

Žádosti o  přestup z JMO JK Alika Čelčice  
        

Usnesení 
4/1/2022 

Přestup JK Alika  - schváleno per rollam 10.1.2022 

Hlasování   Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 

5.  
 
 

Volba 3. člena do inventurní komise ZO  
Jako třetí člen inventurní komise byla zvolena paní Petra Žákovská   

Usnesení 
5/1/2021 

Volba 3. člena inventurní komise – schváleno per rollam 6.1.2022 

Hlasování   Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 

6.  
6.1. 

 
6.2. 

 
6.3. 

 
6.4. 

 
 
 

6.5. 
 

6.6. 
6.7. 
6.8. 
6.9. 

6.10. 
6.11. 

Různé 
- Prezident ČJF Radek Rouč seznámil přítomné s vizí, jakou cestou se 

bude ČJF ubírat a jak by měla v budoucnu fungovat  
- Rozpočet pro rok 2022 je omezen na nezbytné výdaje tak, aby se 

v případě nižších dotací ČJF nedostala do platební neschopnosti 
- Rada ČJF odsouhlasila zastavení kauzy Šalamounová, splacení dluhu je 

nedobytné a ČJF má jen s kauzou výdaje   
- V současné době je zajištěn nový program HUBERTUS na zpracování 

výsledků ve všech disciplínách jezdeckého sportu, které zastřešuje ČJF.  
V roce 2022 proběhne zkušební provoz na případné odstranění 
nedostatků a od roku 2023 bude již plně funkční  

- Považujeme za nedomyšlené pořízení časomíry bez počítače, jejíž funkce 
je na počítači plně závislá. Snad se podaří dořešit.  

- Je nutná úprava vnitřních směrnic ČJF i stanov ČJF 
- Zveřejňování informací na oblastních webech by měl zajistit pan Štván. 
- Diskuze s prezidentem ČJF byla přátelská a věcná 
- Začínají probíhat tréninky v rámci OCM -  drezurní i skokové 
- ČJF připravuje nový projekt na dlouhodobé vzdělávání pony jezdců  
- Zpětně požádat o čestný odznak pro Mgr. St. Zemanovu za práci pro 

jezdecký sport.   
   

Usnesení 
6.11/1/2022 

Žádost o čestný odznak  
 

Hlasování   Pro: 5 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
        Zapsala: Marie Sehnalová 


